
 

          

 

 

 

Protokoll Hovetorp Båtklubbs årsmöte 2025 
   
 

Förening:  Hovetorps båtklubb, org.nr 822001–2267 

Datum:   2025-04-07, kl 18:00 

Plats: Vist församlingsgård Sturefors 

Deltagare:  37 st 

 

Bilaga 1: Närvarolista (endast i sekreterarpärmen) 

Bilaga 2: Verksamhetsberättelse 2024 

Bilaga 3: Verksamhetsplan 2025 

Bilaga 4: Balans och resultatrapport 2024 

Bilaga 5: Revisionsberättelse 

 

 

1. Mötet öppnande 

Klubbens Ordförande Bo Svensson hälsade alla närvarande medlemmar välkomna och 

förklarade årsmötet öppnat. 

 

2. Uppläsande och godkännande av dagordningen 

Årsmötet beslutade att godkänna dagordningen. 

 

3. Fråga om mötets behöriga utlysning 

Årsmötet beslutade att anse årsmötet behörigt utlyst enligt stadgarna. 

 

4. Val av ordförande för mötet 

Årsmötet beslutade att välja Bo Svensson till mötesordförande. 

 

5. Val av sekreterare för mötet 

Årsmötet beslutade att välja Anders Rosell till mötessekreterare. 

 

6. Val av två justeringsman, tillika rösträknare, att tillsammans med mötets ordförande 

justera protokollet 

Årsmötet beslutade att välja Clas Ekeroos och Jim Tait till justerare och tillika rösträknare. 

 

7. Föredragning av styrelsens verksamhetsplan och verksamhetsberättelse samt balans- 

och resultaträkning 

Presentation av verksamhetsberättelse 2024 samt verksamhetsberättelse kring kommande 

aktiviteter 2025.  

Kassören och mötesordförande gick igenom balans- och resultaträkning för 2024. 

Samtliga godkändes av årsmötet. 

Se bilagor. 

 



 

          

8. Föredragning av revisionsberättelse 

Mötesordförande föredrog revisionsberättelsen samt yrkade för ansvarsfrihet för styrelsen. 

 

9. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser 

Årsmötet beslutade att bevilja styrelsen ansvarsfrihet 

 

10. Val av styrelseledamöter och två suppleanter enligt stadgarnas 

Årsmötet valde och godkände enligt lista. 

 

 Post Namn Mandattid Mandatperiod 

Kassör Johannes Wild Omval 2 år  25, 26 

Sekreterare Anders Vrethem Nyval 2 år 25, 26 

Styrelseledamot 2 Anders Rosell Omval 2 år  25, 26 

Styrelseledamot 4 Mattias Tegner Nyval 2 år 25, 26 

Styrelsesuppleant Jim Tait Nyval 1 år 25 

Styrelsesuppleant Staffan Hahn Omval 1 år 25 

Revisor Rikard Oddsson Omval 1 år 25 

Revisor Thomas Norberg Omval 1 år 25 

Revisorssuppleant Joakim Nathell Nyval 1 år 25 

 

11. Val av två revisorer och en revisorssuppleant 

Se lista ovan 

 

12. Val av valberedning. En sammankallande och två ledamöter 

Inga kandidater till valberedning. 

 

13. Förslag till budget för verksamhetsåret 

Mötesordförande gick igenom budget för 2025. Högre budget för ”elkostnad” i år pga 

reparationer av personskyddsautomater/jordfelsbrytare. Elmätare har satts upp på elstolparna 

som husbilarna använder. 

Trivselaktiviteter högre 2025 pga 50-årsjubileum och planerad hamnfest. 

 

Moms kommer tillkomma på arrende från Kinda Kanal. Klubben behöver momsregistreras. 

Ev kommer båtplatserna också momsbeläggas. Moms kan dras av för olika typer av inköp till 

klubben. 

 



 

          

14. Fastställande av avgifter för kommande verksamhetsår 

Årsmötet godkände budget för 2025. 

 

15. Behandling av förslag som väckts av styrelsen eller klubbmedlem. 

Inga förslag har inkommit. 

 

16. Mötet avslutas 

 

Påminnelse om ny modell för elavgifter. 

Information om förtydligande av båtplatsregler – ej sjösättning. 

 

Mötesordförande tackade alla närvarande och förklarade årsmötet avslutat. 

Diskussion om framtida kostnader för klubben och om ev avgiftshöjningar behövs. 

 

17. Övriga frågor (utanför årsmötet) 

 

Diskussion om klubbens 50-årsfirande. Klubben söker personer som kan hjälpa till med 

klubbens planerade firande. 

 

 

 

 

 

 

Protokoll justeras: 

 

 

_______________________   _______________________ 

Bo Svensson   Anders Rosell 

Ordförande   Sekreterare 

 

 

_______________________   _______________________  

Clas Ekeroos  Jim Tait 

Justerare     Justerare   



 

          

Bilaga 2)  Verksamhetsberättelse 2024 

 

Under året har det varit 6 styrelsemöten varav 1 konstituerande möte. Vi har också haft ett och 

annat möte via Google Meet. 2 klubbmöten, årsmöte i april månad och ett höstmöte i 

november. Arbetet i styrelsen under det gånga året har berört sedvanliga frågor inom 

klubben.  

 

Även under våren 2024 reparerade vi bryggorna och fick nytt virke. Stort tack till alla som 

ställde upp i det renoveringsarbetet. Det arbetet utfördes på ett par helger och det var många 

hjälpsamma händer.   

 

Under maj månad var det städdag med blandade uppgifter. Bra uppslutning från 

medlemmarna.     

 

På hemsidan har vi som vanligt, kontinuerligt, lagt ut information till er medlemmar. Ett 

arbete som vi fortsätter med. Många förfrågningar om nya medlemskap och önskemål om 

båtplatser är som vanligt förekommande, så även    under det gångna året 2024. 

 

På både årsmöte och höstmöte tog vi som vanligt upp frågan om medlemmars vilja att 

engagera sig i klubbens olika aktiviteter. Jag tycker nog att vi har lyckats och är en bra bit på 

väg i vår strävan att bli en aktiv klubb. Men bara för det får vi inte nöja oss med det. Vi måste 

fortsätta att vilja. 

 

Under året har elkostnaden varit en stor fråga. På höstmötet kom vi fram till en kostnad för 

båtägaren om man vill använda el in i båten. Vi gjorde också en uppskattning om hur mycket 

el Kinda kanal ska betala. Vi skickade en faktura och fick betalt.  

Avfalshanteringsplan skickades in till miljökontoret och efter det fick vi besök dem. Vi har i 

början av året 25 fått besked att vår plan är godkänd. 

Personnummerregistrering är nu också helt klart. 

  



 

          

Bilaga 3) Verksamhetsplan 2025 

 

Årsmöte med olika val. Ni behöver nya människor till olika positioner i Er styrelse. Hur kan 

du hjälpa din förening med dessa uppgifter? 

  

Tanken är att fortsätta med bryggrenovering på verkstadssidan bortre delen. förfrågan om 

intresse har gått ut och vi har många som vill hjälpa till. 

 

Vårstädning torsdag 15 maj   

 

Sjösättning  uppmärkning av trailers.  

Lyftkran meddelas senare på hemsidan 

 

Höstmöte 

 

Miljöarbete kommer att utvecklas i och med att båtklubbar nu är tvungna att lämna in en 

avfallshandlingsplan till kommunen. Vi har fått vår avfallshanteringsplan godkänd och det 

varar i 5 år.  

Vi måste också börja titta på vilka färger vi har på våra båtbottnar. Är din färg tillåten i våra 

vatten? Vi i styrelsen arbetar med information om detta. 

 

Utbildning är viktigt. Vad vill våra medlemmar? Tyvärr blev det som var tänkt inte av. Är det 

fortfarande intressant med en HLR/Brandutbildning?  

Önskvärt är att våra medlemmar också kan komma med förslag om andra saker som vi har 

nyttan av. 

 

 I År 2025 fyller Hovetorps Båtklubb 50 år. Vi har en del tankar på hur vi ska fira det. 

Planering för en stor hamnfest har startat, men det är inget som styrelsen själva vill eller kan 

klara av. Vi behöver människor som kan tänkas ingå i någon typ av kommitté och driva det 

framåt. Olika forum, ta fram förslag till aktiviteter och hjälpa till med detta. 

  

Klubben har idag 140 medlemmar. 

 

 

 

Hovetorps Båtklubb 2024-04-08 

 

Bo Svensson 

Ordförande. 

  



 

          

Bilaga 4) Balans och resultatrapport 2024 

 
  



 

          

Bilaga 5  

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


